
Provinciale Staten van Utrecht hebben bepaald dat extern salderen van stikstofruimte in Utrecht niet 
mogelijk is. Nu hebben we uit de media kunnen vernemen dat Schiphol stikstofruimte heeft 
opgekocht in heel Nederland, waaronder ook een boerderij in Utrecht. Hoe is dit te verklaren? Wat 
doen GS en IPO er aan om te voorkomen dat deze strategische handelspraktijken onze doelen 
frustreren – de doelen die er zijn om de natuur te beschermen, de landbouw perspectief te bieden 
en het land weer van het stikstof-slot te krijgen? Hoe houden we zelf vat op de prioriteiten in de 
provincie? 
  
Namens de fractie van D66, 
Met hartelijke groet, 
Marianne de Widt 
 


